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Styremøte 22. februar 2024 kl. 19.30–20.20 

Tilstede: Monica	Balto	Anti,	Agnar	Varsi,	Lone	J.	Nilssen,	Per	Ove	Måsø	og	Synnøve	Solbakk.	

Saksliste:  

Sak	07/24	 Økonomistatus	
Sak	08/24	 	 Orienteringer	–	siden	sist		
Sak	09/24	 	 Ny	gren	-	Cheerleding		
Sak	10/24		 	 Forberedelse	til	årsmøtet	21.	mars	2024		
	
 
Sak 07/24  Økonomistatus  
Vi	har	pr.	i	dag	kr	251.000	på	brukskonto	og	kr	110.200	på	sparekonto.	Monica	har	sendt	ut	det	
foreløpig	regnskapet	for	2023,	og	har	møte	med	Tana	regnskapskontor	i	morra.		
	
Vi	har	fått	utbetalt	kr.	22.500	i	arrangementstilskudd	fra	SVL	for	2023.		
	
6.	mars	søknadsfrist	for	spillemidler	utstyr	både	sykling	og	friidrett.	Monica	sender	over	aktuelle	
kvitteringer	og	friidretts-	og	sykkelgruppa	søker.	Det	sendes	også	inn	en	søknad	om	
tospråklighetsmidler	til	kommunen.	Synnøve	følger	opp.		
	
Antall	betalende	medlemmer	hittil	i	2024:	187	hittil.		
	
 
Sak 08/24  Orienteringer -  s iden sist   
Aktiviteter,	representasjon	og	annet:		

• Vi	har	fått	godkjent	bronsje-stemplet	for	Sámi maraton	i	år	også.	Monica	legger	ut	info	om	
det	på	nettsiden,	endrer	heading	og	informerer	om	påmelding	og	pris-stigen.	I	år	blir	det	
samme	medalje	som	tidligere	år.	I	2025	blir	det	i	tillegg	5-års	jubileums	medalje,	som	deles	ut	
til	de	som	har	løpt	5	ganger.	Sámi	maraton	merch-butikk	fylles	opp	om	nye	varer,	som	også	
deles	ut	som	premier	sammen	med	Sirbmá-sokker	mv.		

• Lotteri 2024:	Agnar	er	i	dialog	Intersport-Tana	om	premier.	Omsetning	i	år	blir	på	kr.	50.000.		
• Ny design av Sirbmá-klær	–	sendes	over	Kalas	for	videreutvikling	og	fargetilpasning.	Per	

Torleiv	og	Lone	følger	opp.		
• Bestille	100	startnr.vester	med	VårEnergi-logo	og	Sirpmá	VS	–	50	barnestr.	og	50	voksenstr.	

Monica	følger	opp.	
• Skiløypekjøringa i Sirbmá	er	godt	i	gang	–	stor	takk	til	Tor	Asle	J	Lysene	i	lysløypa	er	slått	

av	siden	januar.	Anleggsgruppa	sjekker	ut	om	ønske/behov	for	lys	i	lysløypa.		
• Det	nye	reglementet	for	dekning	av	utgifter	til	konkurranser	mv.	er	lagt	ut	på	nettsiden.			
• Monica	følger	opp	Sirbmá-hettegenser	med	Ole	Henrik	Somby.		
• Grillhytta ved Suhttesádjatjávrrit	må	repareres	–	døra	er	fiksa,	og	vi	har	betalt	halvparten	av	

regningen.	Til	sommeren	blir	det	flere	utbedringer.	Monica	følger	opp	i	samarbeid	med	
bygdelaget.		

• Treningsrommet i Sirma:	Sykkelrulle	og	tredemølle	fungerer	utmerket.	Oppgradert	med	nye	
manualer.	Anleggsgruppa	foreslår	nytt	utstyr	med	kostnadsoverslag	til	styret	(budsjettforslag	
til	årsmøtet).	
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• Nils	Ole	Holm	-	en	av	idrettslagets	grunnleggere	døde	nylig.	Vi	lyser	fred	over	hans	minne,	og	
gir	et	bidrag	til	kapellforeningen.		
	

 
Sak 09/24 Cheerleading/dans -  ny gren 
Foreldre	til	ca.	10-15	barn	som	en	gang	i	uka	har	hatt	en	cheerleading/dansetime	ønsker	å	melde	seg	
inn	i	Sibmá	IL.	Pr.	i	dag	foregår	aktiviteten	på	Kievra	mandager	kl.	16-17.30,	og	hittil	har	de	ikke	betalt	
for	leie.	Instruktør	har	hittil	stort	sett	vært	basert	på	frivillig	arbeid,	men	de	ønsker	å	ha	mulighet	for	
å	betale	instruktører.		
	
I	dialogen	med	foreldregruppen	har	dette	vært	tema:		

• Sirbmá	ILs	samiske	profil	–	navn	på	samiske,	flagg	mv.	–	også	på	evt.	bekledning.		
• Sirbmá	IL	har	hittil	ikke	innført	treningsavgifter	for	noen	aktiviteter/treninger,	og	har	som	

prinsipp	at	all	barneidrettsaktiviteter	skal	være	gratis.	Iht.	til	barneidrettsbestemmelsen	er	
alle	barn	tilknyttet	et	NIF-idrettslag	under	13	år	forsikret.	

• Foreldregruppen	(et	par)	har	ansvar	for	å	organisere	aktivitetene	og	instruktører,	samt	evt.	
søknad	om	midler.		

• Foreldregruppen	er	villige	til	å	stille	som	godkjente	badevakter	på	vårt	folkebad	og	som	
frivillige	på	våre	arrangementer	og	særlig	Sámi	maraton,	og	vi	ønsker	også	
oppvisning/heiagjeng	under	Sámi	maraton.		

• Foreldregruppen	ønsker	tilknytning	til	Norges	Amerikanske	Idretters	Forbund.		
	
Vedtak:	Styret	vil	fremme	en	sak	til	årsmøtet	om	at	det	opprettes	en	egen	gren	i	Sirbmá	IL	med	
cheerleading/dans,	og	at	det	opprettes	et	eget	utvalg	som	organiserer	og	koordinerer	aktivitetene,	
også	instruktører	og	evt.	oppvisninger.		
	
Det	foreslås	at	grenen	tilknyttes	et	aktuelt	særforbund	i	NIF,	spesielt	med	utgangspunkt	i	
barneidrettsbestemmelsen	og	lisens/forsikringordningen	(gratis	for	alle	barn	under	13	år),	men	også	
av	hensyn	til	samordnet	rapportering.		
	
Innen	årsmøtet	sjekkes	opp	om	Norges	Amerikanske	Idretters	Forbund	er	et	særforbund	i	NIF,	og	i	så	
fall	endres	lagtilknytningen	og	navnet	fra	TBK	dans&cheer	til	Sirbmá	dans&cheer	(samisk	oversettelse	
kommer).		
	
 
Sak 10/24 Forberedelse t i l  årsmøtet 21. mars 2024 
Følgene	følges	opp/forberedes	til	årsmøtet:		

• Informasjon	om	årsmøtet	er	lagt	ut	på	nettsiden	og	delt	på	facebook	iht.	lagets	lov/vedtekter	
§	14.	Også	i	år	er	alle	som	deltar	i	årsmøtet	med	i	trekningen	av	en	Sirbmá	boblejakke.		

• Annonsere	årsmøtet	i	Ságat	og	minne	om	fristen	7.	mars	til	å	melde	inn	saker	til	årsmøtet.	
Monica	følger	opp.		

• Styremedlemmene	fremmer	innspill	til	fremlagte	utkast	til	årsmelding	for	2023	og	
organisasjonsplan	for	2024	til	Synnøve.		

• Utkast	til	regnskap	for	2023	og	budsjett	2024	fremmes	ila.	neste	uke,	og	styremedlemmer	
fremmer	innspill	til	Synnøve	innen	7.	mars.	

• Medlemskontingent	foreslås	uendret	–	se	sakslista	til	årsmøtet	på	nettsiden	–	her	fremgår	
styrets	innstilling.		

• Styrets	forslag	til	årsmøtesaker	–	pr	i	dag:		
-	Retningslinjer	for	utdeling	av	hederstegn	og	valg	av	en	komite	på	tre	personer	for	
utnevnelse	av	hederstegn	(se	styresak	37/23,	styremøte	30.	november	2023).	
-	”Sirbmá	cheer&dans”	(se	styresak	09/24).		
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-	Valg	av	ungdomsrepresentant	i	styret	–	vi	sjekker	med	idrettskretsen	om	formaliteter	av	et	
slikt	valg	(ordinært	styremedlem	eller	et	tilleggs-styremedlem).	
	

 
 
 


